
Protokół Nr X
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 22 września 2015r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w
Dąbrówce trwało od godz. 10.00 do godz. 13.25
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
4. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015r.

7. Podjęcie uchw ał:

a) W sprawie przystąpienia do partnerstwa lokalnego, które ma na celu 
wypracowanie koncepcji wniosku o dofinansowanie projektu. „Okno na nowe 
perspektywy” w ramach Działania 9.1. Aktywizacja społeczno-zawodowa osób 
wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020,

b) W sprawie zasad udzielania dotacji na rzecz spółek wodnych, trybu 
postępowania przy udzielaniu dotacji na rzecz spółek wodnych i sposobu ich 
rozliczania,

c) uchylająca uchwałę Nr YIII/59/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 8 czerwca 
2015r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim 
Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie,

d) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
zadania pn. „Budowa wodociągu wraz z przyłączami w miejscowościach 
Ludwinów i Ostrówek”,

e) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok,
f) W sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2015-2021,
g) W sprawie rozpatrzenia skargi na działanie kierownika jednostki organizacyjnej 

gminy,



h) W sprawie wyboru ławników na kadencję 2016-2019 .
8. Analiza oświadczeń majątkowych radnych.
9. Informacja na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym o 

złożonych Wójtowi oświadczeniach majątkowych.
10. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy
11. Sprawy różne i wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady X sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych i stwierdził prawomocność obrad.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir R osa/14 głosów „za” 
przy obecności 14 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący obrad poinformował, że do protokołu dołączony został załącznik w 
którym zawarte są uzupełnienia do protokołów z sesji Rady Gminy Dąbrówka o 
wypowiedzi Pana Jacka Rucińskiego.
Głos zabrała Pani Helena Karczmarczyk -  była Sekretarz Gminy, która powiedziała, że 
nie miała dostępu do protokołu z ostatniej sesji, na której przekazała Panu Wójtowi 
klucze do Urzędu Gminy i sejfu oraz pieczątkę imienną z upoważnienia Wójta. 
Następnego dnia po sesji miała otrzymać protokół zdawczo - odbiorczy tych rzeczy. Z 
uwagi na to, że do dnia dzisiejszego nie otrzymała właściwego protokołu prosiła, aby w 
protokole z tej sesji znalazł się zapis, że na sesji w dniu 13 sierpnia 2015r. zadała Panu 
Wójtowi klucze do urzędu i sejfu oraz pieczątkę imienną z upoważnienia Wójta.
Z uwagi na to, że czynność została wykonana przed otwarciem obrad nie została 
odnotowana w protokóle z sesji poinformował prowadzący obrady.
Pani mecenas wyjaśniła, że protokół obejmuje wszystkie zdarzenia i czynności które 
miały miejsce w okresie od otwarcia do zamknięcia obrad. Ponieważ zdarzenie miało 
miejsce przed otwarciem sesji nie mogło zostać zapisane w protokole.
Prowadzący obrady zaproponował, aby powyższa sprawa została przedstawiona przez 
Panią Helenę Karczmarczyk w pkt. Sprawy różne i wolne wnioski.
Pan Rosa odpowiedział, że na okoliczność przejęcia kluczy i pieczątki został 
sporządzony protokół który został podpisany przez 3 osoby. I to powinno sprawę 
ostatecznie załatwić.

Pani Agnieszka Gryglas zapytała, czy zadawane pytania przez Pana Jacka Rucińskiego 
zostały odsłuchane.
Inspektor ds. obsługi rady odpowiedziała, że zwróciła się z prośbą do Pana Jacka 
Rucińskiego, o udostępnienie pytań ponieważ nagranie tej sesji zostało usunięte z



dyktafonu. Z uwagi, że pytania w głównej mierze były kierowane do przewodniczącego 
komisji rewizyjnej odpowiedzi na udzielone pytania skonsultowane zostały z 
przewodniczącym komisji.
Pan Jacek Ruciński po zapoznaniu się z załącznikiem który stanowi uzupełnienie jego 
wypowiedzi wniósł następujące uwagi:
Protokół z IV sesji pytanie nr 3 należy dopisać....wyraz „dodatkowo” o 132 tysiące 
złotych.
Protokół Nr VII pytanie Nr 1 Udzielona odpowiedź powinna być trzecią kadencję co 
potwierdził pan Krzysztof Kłębek.
Innych uwag nie wniesiono.
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie protokół wraz z uwagami wniesionymi przez 
Pana Jacka Rucińskiego.

Protokół Nr IX/2015 
z dnia 13 sierpnia 2015r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 9 września 2015 r. tematami posiedzenia było: 
Zapoznanie się z wydatkami na remonty w 2015r. w szkołach podstawowych -  Wszebory 
Dąbrówka.
Zapoznanie się z protokołem pokontrolnym RIO.
Rozpatrzenie skargi państwa <P i Ł D na pracę p. Kierownika
Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Wniosek komisji ma zostanie przedstawiony przy podejmowaniu uchwały pod. lit. g -  
rozpatrzenie skargi na działanie kierownika jednostki organizacyjnej Gminy Dąbrówka

Przewodnicząca Komisji Oświaty. Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 28 sierpnia 2015r. Posiedzenie 
składało się z dwóch części 
Pierwsza część posiedzenia była wyjazdowa.
Komisja zapoznała się z pracami remontowymi we wszystkich placówkach oświatowych 
i przedszkolu samorządowym.
W drugiej części stacjonarnej komisja zajmowała się następującymi sprawami:
1. Omówienie stanu przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
2015/2016,
2. Omówienie liczby uczniów z podziałem na poszczególne placówki oświatowe na rok 
szkolny 2015/2016,



3. Omówienie ilości bazy kadrowej w placówkach oświatowych na terenie gminy tj. 
nauczycieli, psychologów, logopedów, nauczycieli wspomagających oraz pracowników 
obsługi na rok szkolny 2015/2016,
4. Omówienie tematu związanego z dowożeniem uczniów do szkół na rok szkolny 
2015/2016
5. Sprawy bieżące.
Po wizytacji w placówkach Komisja stwierdziła, że są one przygotowane do rozpoczęcia 
nowego roku szkolnego. Komisji wniosła uwagę która dotyczyła Zespołu Szkół w 
Józefowie chodziło o zabezpieczenie terenu prowadzonej rozbudowy oraz 
uporządkowania części mieszkalnej i klatki schodowej prowadzącej do mieszkań. 
Komisja rozpatrzyła podania:
Sołectwa Teodorów o dofinansowanie do zakupu sprzętu sportowego. Na ten cel komisja 
wnioskowała o przyznanie środków w kocie 1000 zł
Podanie od Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej we Wszeborach o 

dofinansowanie do montażu lamp oświetlenia ulicznego zostało przekierowane do Wójta. 
Komisja powróciła ponownie do podania sołectwa Dręszew i wnioskuje o przyznanie 
kwoty 1000 zł.
Głos zabrał Pan Wójt uzupełniające swoje sprawozdanie o informację, że w dniu 5 
września 2015r. uczestniczył w Festiwalu Sołectw które odbyła się w gminie Somianka. 
Gminę Dąbrówka reprezentowało sołectwo Guzowatka które zajęło 3 miejsce.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan 
Mirosław Kuligowski poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia. W dniu 26 
sierpnia 2015r. tematem posiedzenia komisji była:

1. Informacja na temat zarządzania kryzysowego.
2. Sprawy bieżące -  pomoc mieszkaniowa dla mieszkanki wsi Zaścienie.
3. Bezpieczeństwo na drogach przez rozpoczęciem roku szkolnegoi -  wyjazd w 

teren.

W kwestii bezpieczeństwa na drogach członkowie komisji zapoznali się z trasami 
jazdy autokarów dowożących uczniów do szkół w szczególności przystanków 
autobusowych i wnioskuje o oznaczenie miejsc przystanków na drogach gminnych 
oraz na drogach powiatowych i przedstawienie inwentaryzacji zarządowi dróg 
powiatowych oraz:
- szkoła we Wszeborach -  odnowienie lub przeniesienie na koniec chodnika przejścia 
dla pieszych,
- szkoła w Guzo watce zrobienie zatoki autobusowej, przedłużenie chodnika dla 
pieszych do przystanku od strony Kołakowa odsłonięcie latami,
- na terenie całej gminy wycinka drzew zasłaniających znaki drogowe.
Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 27 sierpnia 2015r. gdzie były rozpatrywane 
następujące tematy:

1. Możliwość pomocy mieszkaniowej dla mieszkanki Zaścień.
2. Bezpieczeństwo na drogach przed rozpoczęciem roku szkolnego oraz 

bezpieczeństwo nad wodą.
3. Sprawdzenie możliwości kursu autokaru szkolnego przez miejscowość Karolew.



Po wizytacji w miejscu zamieszkania komisja wnioskuje o zakup baraku 
mieszkalnego dla mieszkanki Zaścień.

W kwestii bezpieczeństwa na drogach członkowie komisji wnioskują o:
- poszerzenie parkingu przy przedszkolu w Dręszewie,
- Zespół Szkół w Józefowie -  zrobienie przejścia dla pieszych pomiędzy ul. Klonową 
i ul. Akacjową oraz oznaczenia przejścia,
- W miejscowości Cisie -  przystanek autobusowy, utwardzenie pobocza przy rowie 
oraz zrobienie przejścia dla pieszych w kierunku głównej ulicy
Po kontroli i konsultacjach z kierowcą autobusu szkolnego komisja uznała, żę będzie 
możliwe kursowanie autobusu przez Karolewie po poszerzeniu pasa drogowego. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Sławomir 
Rosa poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 21 sierpnia 2015r.
Tematem posiedzenia komisji jest sprawa ukopu piasku w miejscowości Józefów którą 
zamierza prowadzić Pan Mariusz Gajewski.

Ustalono, że sołtys zorganizuje w terminie 2 tygodni zebranie mieszkańców w celu 
zapoznania się opinią na ww. temat.
Rozpatrzone zostały podania:
Państwa Materskich z Czarnowa w sprawie przejęcia działki
Komisja postanowiła. ,że warunkiem przejęcia działki 705 jest uregulowanie granic 
drogi ul. Polnej i Leśnej.
p. Malinowskiego z Dręszewa w sprawie wykupu gruntów zajętych pod drogę -  komisja 
zaproponowała po 10 zł tak jak dla pozostałych działek.

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, 
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 18 września 2015r.
Na którym została przyjęta jednogłośnie poprawiona uchwała w sprawie zasad 
udzielania dotacji na rzecz spółek wodnych, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji 
na rzecz spółek wodnych i sposobu ich rozliczania, przyjęła uchylająca uchwałę sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej 
w Warszawie.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie na budowę 
wodociąg w Ludwinowie i Ostrówku. Jednogłośnie przyjęto uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015r. i zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2015 -  2021. Członkowie Komisji zapoznali się z 
informacją Pani Skarbnik o wynikach kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Warszawie.

( Protokóły szczegółowe z posiedzeń Komisji umieszczone są na stronie internetowej
UG)

Ad.6 Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015r

Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy poinformowała, że stosowanie do 
postanowień ustawy o finansach publicznych Wójt Gminy przedstawia informację o 
wykonaniu budżetu gminy za I półrocze Radzie Gminy i Regionalnej Izbie
Obrachunkowej do dnia 31 sierpnia.



Realizacja dochodów w pierwszym półroczu ukształtowała się na poziomie 55% co 
stanowi kwotę 15 074 425,82 zł, w tym dochody bieżące wykonano 54,7% to jest 
kwota 13 490 921, 82 zł i dochody majątkowe w wysokości 1 583 504,00 zł tj. 57,2%. 
Realizacja dochodów majątkowych, to głównie wpływ dotacji unijnych pozyskanych na 
dofinansowanie realizowanych zadań inwestycyjnych. Z planowanych wydatków 
ogółem w I półroczu wydatkowano 12 970 102,29 zł co stanowi 43,5%, w tym wydatki 
bieżące 11 553 195 zł tj. 50,8%, wydatki majątkowe (inwestycyjne) 1 416 907, 16 zł tj. 
20% . W I półroczu między innymi zakończono zadania inwestycyjne, których realizację 
rozpoczęto w 2014r. III etap budowy wodociągów odnowa elewacji GCK, budowa boisk 
wielofunkcyjnych, ponadto przeprowadzono procedury przygotowawcze na realizację 
zadań przyjętych na 2015 rok.
Przychody czyli zaciągnięte kredyty i pożyczki stanowią kwotę 622 011, 90 zł. 
Rozchody czyli spłata kredytów i pożyczek została wykonana na poziomie 62,4% tj. z 
zaplanowanej kwoty 3 436 928,86 zł spłacono 2 144 755, 86 zł. Spłacone zostały głównie 
pożyczki na wyprzedzające finansowanie zaciągnięte na realizację projektów unijnych. 
Dług Gminy na dzień 30 czerwca br. wynosił 8 005 024, 20 zł i stanowi 29 % w 
stosunku do planowanych dochodów na rok bieżący.
Środki zgromadzone na rachunku na koniec czerwca br. stanowiły kwotę 1460 000,00 zł. 
Ze zobowiązań wymagalnych pozostała kwota 42, 00 zł. Należności wymagalne czyli te 
które gmina powinna pozyskać na dzień 30.06 2015r. stanowią kwotę 1206 146,14 zł. 
Realizacja budżetu na poziomie 55% dochody i 43,5% wydatki pozwoliła na zamknięcie 
budżetu nadwyżka ponad 2 000 000,00 zł. ( 2.104.323,53 zł)
Pani Hanna Wróbel zwróciła uwagę na zapis w dziale drogi publiczne gminne zakup 
luster dla miejscowości Guzo watka, Józefów, Karolew i stwierdziła, że lustro w 
Karolewie nigdy nie było zamontowane.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że sprawdzi fakturę i udzieli wyjaśnień na najbliższej sesji.
Pan Rosa Sławomir zapytał czy zadłużenie zaplanowane na koniec czerwca br. jest 
mniej sze od zadłużenia z końca 2014r.
Pani Skarbnik potwierdziła, że jest mniejsze o ok. 1.540 000.00 zł ponieważ spłacono 
ponad 2 144 000 zł z istniejącego zadłużenia , a zaciągnięto pożyczki ma kwotę 622,011 
zł z zaplanowanych 5.853.000 zł i wynosi 8.005 024,00 zł
Pan Wójcik Grzegorz wskazał na błąd pisarski na str. 3 tj. na dzień 30 czerwca 2014r. a 
powinno być 30 czerwca 2015r.
Pan Kuligowski Mirosław zapytał czy zaplanowane środki na budowę oczyszczalni w 
Czarnowie środki przechodzą na rok następny.
Pani skarbnik odpowiedziała, że środki przechodzą na rok następny.

Ad. 7 Podjęcie uchwal

a) W sprawie przystąpienia do partnerstwa lokalnego, które ma na celu 
wypracowanie koncepcji wniosku o dofinansowanie projektu. „ Okno na nowe 
perspektywy” w ramach Działania 9.1. Aktywizacja społeczno-zawodowa osób 
wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020, 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego Kierownika 
GOPS.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka



podjęła Uchwałę Nr X/75/2015 
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) W sprawie zasad udzielania dotacji na rzecz spółek wodnych, trybu 
postępowania przy udzielaniu dotacji na rzecz spółek wodnych i sposobu ich 
rozliczania,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam -  Skarbnika 
Gminy.
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie na posiedzeniu w 
dniu 8 września 20125r. unieważniała uchwałę w ww. sprawie która została 
podjęta na sesji Rady Gminy w dniu 13 sierpnia br.
Głównym powodem uchylenia uchwały było brak opinii od Prezesa Urzędu 
Ochrony Konkurencji i Konsumentów jak również od Ministra Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi Polskiej. Do projektu uchwały nie zostały wniesione uwagi przez 
Ministra RiRW , to Prezes UOKiK uwagi miał. Dlatego RIO uznała , że 
uchwała została podjęta z naruszeniem prawa.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że wszystkie poprawki zostały uwzględnione w 
projekcie uchwały która ma zostać podjęta na dzisiejszej sesji.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr X/76/2015 
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) uchylająca uchwałę Nr VIII/59/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 8 czerwca 
2015r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim 
Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr X/77//2015 
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
zadania pn. „Budowa wodociągu wraz z przyłączami w miejscowościach 
Ludwinów i Ostrówek ”,

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego- Zastępcę 
Wójta.



Pan Rosa Sławomir zapytał, czy przy tym zadaniu zostaną wykonane w innych 
miejscowościach brakujące odcinki wodociągów.
Zastępca Wójta odpowiedział, że tak.
Pani Gryglas powiedziała, że podjęcie tej uchwały spowoduje zakończenie 
pewnego etapu wodociągowaniu gminy i pozwoli na pójście w kolejne kierunki i 
porosiła o tej podjęcie ww. uchwały, 
w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr X/78/2015 
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Zaproponowane zmiany stanowią załącznik do uchwały.
Pan Rosa Sławomir odnosząc się do działu 600 -  Transport i łączność zapytał czy 
proponowane zwiększenie środków o 50 000,00 zł przeznaczone będzie na nowe 
zadania czy na zadania ujęte w planie. Proponuje się zwiększyć o 6 500,00 zł 
środki na zakup wiaty, czy są to środki na zakup wiaty do Chajęt.
Odpowiedzi udzielił Pan Zenon Zadrożny . Z uwagi na zwiększony zakres 
dokładane 50 000 zł przeznaczone zostanie na bieżące utrzymanie dróg 
gminnych. Ponadto planowany jest zakup kilku wiat stąd propozycja zwiększenia 
środków.
Pani Kuśkowska Helena odnosząc się do działu kultura fizyczna i sport- 
rozbudowa parkingów i plaży na terenie gminy zapytała czy planuje się budowę 
parkingu przy trasie S8. W roku bieżącym zadanie nie zostanie wykonane z 
uwagi na brak lokalizacji, ale nie zostaje zdjęte z planu przedsięwzięć. Odnosząc 
się oczyszczalni ścieków w Czarnowie Pan Zadrożny powiedział, że na to 
zadanie było zaplanowane w tegorocznym budżecie 2000 000,00 zł, a kosztorys 
opiewa na kwotę 30 000 000,00 zł. Gmina nie jest wstanie wybudować tej 
oczyszczalni z własnych środków. Zadanie nie zostaje zdjęte z planu. Będziemy 
się do niego przygotowywać tak jak do rozbudowy oczyszczalni ścieków w 
Dąbrówce i wspólnie podejmiemy decyzje w którym pójść kierunku powiedział 
Pan Wójt. Dalej w swojej wypowiedzi Pan Zadrożny umotywował zwiększenie 
środków w wysokości 12 400 zł na dopłatę do linii autobusowej na odcinku 
Guzo watka -  Dręszew -  Marianów -  Kuligów i zwiększenie środków o 38 000,00 
zł na sfinansowanie bieżących zadań przez Zakład Gospodarki Komunalnej.
Pan Kuligowski Mirosław odnosząc się do wypowiedzi Wójta w kwestii 
oczyszczalni ścieków zapytał, czy środki na to zadanie przechodzą również na 
lata następne.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak. Jest to zapisane w uchwale w sprawie 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015-2021 w załączniku 
wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej i dla przedsięwzięcia 
budowa oczyszczalni ścieków w Czarnowie i I etap kanalizacji sanitarnej 
korekta planu z 2015r. 901 900,00 zł została przeniesiona na rok 2018. Nakłady



ogółem na to przedsięwzięcie nie zostały zmniejszone tylko przeniesione do 
realizacji na lata następne wyjaśniła Pani Skarbnik.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr X/79/2015
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2015-2021 .

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr X/80/2015
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie skargi na działanie kierownika jednostki organizacyjnej Gminy 
Dąbrówka
Przewodniczący Komisji rewizyjnej P. Krzysztof Kłębek poinformował, że na 
posiedzeniu w dniu 9 09.br. komisja zajmowała się rozpatrzeniem skargi ma 
działania p.o Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej.
Z wyjaśnień złożonych przez Kierownika i dokumentacji wynika, że 
postępowanie nie było prowadzone przewlekle. Komisja nie stwierdziła 
żadnych naruszeń prawa. Wobec powyższego rekomenduje o uznanie skargi za 
bezzasadną.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr X /81/2015
z dnia 22 września 2015 r.

j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 1145 prowadzący obrady ogłasza przerwę.
Godz. 12.00 prowadzący wznawia obrady.

h) W sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 -  2020
Przed przystąpieniem do wyborów powołano w głosowaniu jawnym komisję skrutacyjną 
w następującym składzie:

1. Pani Helena Kuśkowska - przewodnicząca
2. Pan Krzysztof Kłębek -członek
3. Pan Grzegorz Wójcik - członek



Po przeprowadzeniu tajnych wyborów, Pani Helena Kuśkowska odczytała protokół ww. 
komisji stwierdzając, że w wyniku głosowania tajnego Pani Anna Marianna Wiśniewska 
została wybrana ławnikiem do Sądu Okręgowego dla Warszawy Pragi - Południe dla na 
kadencję 2016-2019.
/Protokół ww. komisji stanowi załącznik do protokołu sesji/.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr X/82/2015 
z dnia 22 września 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 8 Analiza oświadczeń majątkowych radnych.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił analizę oświadczeń majątkowych. 
Oświadczenia zostały złożone w terminie i nie zawierały znaczących nieprawidłowości.

Ad. 9 Informacja na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym o 
złożonych Wójtowi oświadczeniach majątkowych.

Informacja złożona została przez Pana Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

10. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 
Sławomira Rosę.
Podania zostały złożone przez:
sołtysa Marianowa Pani Monikę Kryszkiewicz o zakup i zamontowanie trzech 
drewnianych tablic informacyjnych z daszkiem

Sołtysa wsi Dręszew Panią Emilię Stankiewicz:- o zainstalowanie lampy oświetleniowej 
przy ul. Nadbużańskiej 8, instalacji koszy na odpady, instalacji tablic informacyjnych 
Sołtys wsi Dręszew Pani Emila Stankiewicz -  o przeprowadzenie modernizacji zajezdni 
autobusowej i przylegającej do tego miejsca ul. Wąskiej,
Sołtys wsi Dręszew o przeprowadzenie modernizacji ul. Nadbużańskiej na odcinku do 
firmy ”DUET”
Sołtys wsi Dręszew o wybudowanie wiaty przystankowej wraz z oświetleniem na 
wysokości posesji Nadbużańska 12 C, instalacja dodatkowego punktu oświetlenia na 
wysokości posesji Szkolna 22
Sołtys wsi Dręszew Pani Emila Stankiewicz o zabezpieczenie w budżecie gminy na 
2016r. środków docelowo w kwocie 120 000 zł na zakup nieruchomości która będzie 
przeznaczona na plac zabaw i boisko piłkarskie
Odnosząc się do ww. podania Pan Wójt powiedział, że dobrze było by aby każde 
sołectwo miało własne grunty, ale trudno będzie pozyskać środki na ten cel.
Podanie do rozpatrzenia przy uchwalaniu budżetu na przyszły rok.



Nawiązując do wypowiedzi Pana Wójta Pani Stankiewicz poinformowała, że sołectwo 
Dręszew przekazało Gminie ogrodzony plac wraz z budynkiem w którym mieści się 
przedszkole.

Ochotnicza Straż Pożarna w Kuligowie o zabezpieczenie środków w kwocie 150 000,00 
zł z przeznaczeniem na zakup nowego średniego samochodu pożarniczego,
Ochotnicza Straż Pożarna w Ślężanach o zarezerwowanie środków w kwocie 50 000,00 

zł na dokończenie rozbudowy garażu.
Odnosząc się do ww. podań Pan Wójt poinformował, że są to podania do nowego 
budżetu.
Pan Kuligowski powiedział że z teren powiatu jednostka OSP Kuligów ma największe 
szanse pozyskania środków z Unii na zakup nowego samochodu.

Ad. 11 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Rosa Sławomir powiedział, że na jednej z sesji zgłosił temat dowożenia dzieci do 
szkoły. Dzieci czekają w szkole godzinę na rozpoczęcie lekcji i należy z tym coś zrobić. 
Inna sprawa to postawienie wiaty przystankowej w Chajętach z której korzystali by 
uczniowie dowożeni do szkoły. Wiata przy drodze powiatowej ale w drodze 
porozumienia temat należy rozwiązać.
Pan Marcinkiewicz Andrzej poruszył temat odśnieżania chodników głównie w tych 
miejscach z których korzystają uczniowie dochodzący do szkoły.
Inny temat to niezadowolenie mieszkańców którzy korzystają z kursu autobusowego o 
godz. 22.10
Chodnik jest przy drodze powiatowej i powinien być odśnieżany przez powiat. Odnośnie 
dowozu to Gmina wywiązuje się z podstawowego obowiązku zapewnienia komunikacji 
wyjaśnił Wójt.
Odnośnie odśnieżania chodników, Pan Marcinkiewicz powiedział: Gmina przejmuje
letnie utrzymanie chodników to niech przejmie i zimowe lub zapewni dowożenie do 
szkoły.
Pan Grzegorz Wójcik zasugerował aby opracować nowy statut sołecki bo obowiązujący 
jest zbyt stary.
Głos zabrała PanKH K żprosząc o umieszczenie w protokole z obecnej
sesji zapisu, że w dniu 13 sierpnia 2015r. tuż przed rozpoczęciem sesji Rady Gminy w 
obecności radnych i sołtysów zostały przekazane klucze do Urzędu Gminy jak również 
klucz.do sejfu oraz pieczątka z upoważnienia Wójta nadana H< Kć . Pani

Q£j mawiązując do nowego Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy w
którym zostały utworzone dwa stanowiska Doradcy powiedziała, że w Regulaminie nie 
ma przypisanych zadań do tych stanowisk. Wiadomym dla niej jest czym zajmuje się 
pierwsze z obsadzonych stanowisk, zwróciła się z pytaniem do Wójta, czym zajmuje się 
druga osoba obsadzona na tym stanowisku - Pan Tomasz Skwarski.
Nawiązując do sprawozdania miedzy sesjami które złożył Wójt Pani (jC >
wskazała, że nie została w nim zawarta informacja, że w dniu 31.08.br. Wójt brał udział 
w wyjeździe do Krakowa po relikwie Świętego Jana Pawła II.
Opowiadając na pierwsze z pytań Wójt powiedział, że ustawa o pracownikach 
samorządowych wprowadziła możliwość Prezydentom, Burmistrzom i Wójtom na 
tworzenia gabinetu politycznego który składa się z doradców. Takich doradców można 
zatrudnić czterech bez ogłaszania konkursu. Jeżeli chodzi o zadania jakie wykonuje 
doradca to wykonuje on różne zadania. Szczegółowa informacja może zostać udzielona



Pani K > w dniu otwartym dla Wójta po wcześniejszym umówieniu się na
spotkanie wyjaśnił Wójt.
Pani £ powiedziała, że na sesji są radni oraz sołtysi a Pan Wójt powinien
odpowiedzieć czym konkretnie zajmuje się Pan Skwarski.
Wójt odpowiedział, że Pan Skwarski pracuje.
Pan Rosa Sławomir zapytał, czy jako radny może zapoznać się z szczegółowym 
protokołem z dnia 3 lipca 2015r. z przeprowadzonej kontroli przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że protokół może zostać udostępniony na wniosek 
zainteresowanego w siedzibie Urzędu.
Pan Kuligowski Mirosław zwrócił się z prośba do Wójta, o udzielenie odpowiedzi na 
pismo z dnia 6.05.2015r. które wystosował wspólnie z sołtysem w sprawie budowy 
oczyszczalni ścieków w Czarnowie.
Pan Wójt odpowiedział, że wyjaśni tą sprawę.
Pan Edward Kryszkiewicz powiedział, że po raz trzeci nie otrzymał zawiadomienia o 
terminie sesji.
Inspektor ds. obsługi rady gminy odpowiedziała, że zawiadomienia o sesji dla radnych i 
sołtysów w tym również do Pana Kryszkiewicza zostały rozwiezione przez pracownika 
Urzędu Gminy
Pan Jaworski Tomasz sołtys wsi Kołaków, zapytał czy zostaną rozpatrzone w terminie 
wnioski oszacowania szkód wyrządzonych przez suszę, ponieważ do 30 września br. 
można składać do Agencji Rolnej protokoły z oszacowanych szkód 
Pan Król Henryk sołtys wsi Teodorów podziękował Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
za pieniądze na zakup sprzętu sportowego. Zwrócił się do Wójta z prośbą o 
zamontowanie oświetlenia ulicznego na początku wsi Teodorów( między posesją 2 i 3). 
Pan Wójt odpowiedział, że sprawdzi czy w bieżącym roku r. planowany jest montaż 
lampy w Teodorowie.
Pan Andrzej Marcinkiewicz prosił o zamontowanie lustra na drodze do Działów 
Czarnowskich.
Pani Matak Anna zapytała Wójta czy przed zima będą łatane dziury na drogach 
gminnych chodzi o Chruście, bo po zimie dziury będą o wiele większe.
Wójt opowiedział, jeżeli jest taka konieczność to dziury zostaną załatane.
Pani Kryśkiewicz Monika prosiła o odpowiedź na pisma które złożyła do Wójta w dniu

Wójt odpowiedział, że przeprowadził rozmowę dyscyplinującą z pracownikiem do 
którego pisma zostały skierowane i taka sytuacja nie powinna się już powtórzyć

Pani Skarbnik przypomniała sołtysom o złożeniu w terminie do 30 września br. 
wniosków dotyczących funduszu sołeckiego na 2016 rok.
Pani Augustyniak Krystyna wyjaśniła, że zrobi wszystko aby do 30.09. br. protokoły 
zostały sporządzone.
Pani Skarbnik poinformowała zebranych, że do 20 października br. należy składać 
podania dotyczące budżetu na rok 2016.

23.02.br.

12



Ad. 12 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad X sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.
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